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На 31 март 2015 г., вторник от 14:00 часа, в заседателната зала на Института по биология и имунология на 

размножаването „Акад. К.Братанов” (ИБИР) се проведе заседание на научния съвет (НС). Присъстваха:

чл.кор. Чавдар Славов, проф. Марин Тодоров,  проф. Мария Кичева, проф. Стефан Лолов, проф. Петя 

Цветкова, доц. Анастас Пашов, доц. Бойко Георгиев, доц. Пламен Тодоров, доц. Милена Мурджева, доц. 

Павел Рашев, доц. Цветелина Орешкова, доц. Росен Стефанов, доц. Велислава Терзиева, доц. Красимира 

Тодорова, доц. Сорен Хайрабедян, доц. Теодора Данева, служители от секция „Ембриобиотехнологии”, 

докторанти.

Отсъстващи без предизвестие: акад. Богдан Петрунов и чл. кор. Румен Панков.

Проф. Лолов, председател на НС представи дневния ред на заседанието и при липса на допълнителни 

предложения, същия беше гласуван. Членовете на съвета са получили в електронен вид всички постъпили 

документи и се пристъпи към разглеждане на отделните точки.

По точка Първа – беше предатавен годишният отчет на д-р Стефан Околийски. Имаше редица въпроси по 

отношение на представянето на получените резултати. След отговор на докторанта и неговия научен 

ръководител, отчетът беше приет с явно гласуване.

По точка Втора – Снежана Кестенджиева докладва получени резултати. Голяма част от тях са публикувани, 

а други са изпратени за печат. Отчетът беше приет с явно гласуване.

По Трета точка – доц. Росен Стефанов и доц. Елена Кистанова представиха накратко пред съвета своите 

планове за развитие на секция „Ембриобиотехнологии”. Въпроси зададоха:

- проф. Кичева - към двамата – относно възможностите на звеното за генериране на допълнителни приходи;

- доц. Хайрабедян - към двамата – за подхода към създаването на повече публикации в реферирани 

списания;

- доц. Тодоров – към доц. Кистанова – относно актуалността на предлаганата от нея научна проблематика.

След отговор на формулираните въпроси от кандидатите в конкурса, изказвания направиха проф. Марин 

Тодоров и доц. Пламен Тодоров. И двамата дадоха превес на кандидатурата на доц. Стефанов. Подчертаха, 

че двете работни програми за звеното се нуждаят от сериозно преработване, предвид нереализирания 



потенциал на секцията. Проф. Лолов предложи комисия по избора в състав доц. Мурджева, доц. Рашев и 

доц. Данева, която единодушно беше гласувана. След проведено тайно гласуване на членовете на Съвета с 

предварително подготвена обща бюлетина с имената на кандидатите, резултатите бяха: за доц. Стефанов –

10 „положителни” гласа; за доц. Кистанова – 4 „положителни” гласа; въздържали се – 2 (два) гласа. Проф. 

Лолов обяви, че Съветът избира доц. Стефанов за ръководител на секцията, като препоръча на кандидатите 

да работят съвместно в интерес на развитието на секцията.

По Четвърта точка, с явно гласуване и пълно мнозинство беше утвърден резултата от процедурата за 

атестация в ИБИР. Проф. Лолов изказа благодарност на комисията по атестиране за добре свършената 

работа и предложи да се организира предварително и навременото създаване и обсъждане на адекватни 

критерии за следващата атестация. Проф. Кичева декларира, че макар и с малко, ръководството ще 

стимулира финансово най-високо атестирания асистент и доцент.

По Пета точка единодушно беше гласувано предложението на доц. Тодорова за промяна в състава на 

избрано научно жури, предвид обективни причини и факта, че срока за подаване на документи по конкурса 

не е приключил, т.е. няма нарушения по законовата процедура. На мястото на доц. Геновева Начева, като 

редовен външен член в състава на журито се включва проф. Климентина Демиревска.

По Шеста точка единодушно беше приет предложения от проф. Цветкова "Правилник за процедура по 

избор на ръководител Секция/Лаборатория".

По Седма точка с явно гласуване (15 гласа „за”, 1 глас „против”, без „въздържали се”) беше одобрен

внесения от доц. Данева отчет на проект по ЕБР  между ИБИР и Университет „Св.Кл.Охридски” в Битоля, 

Македония.

По Осма точка беше потвърдено решението на Общото събрание на ИБИР за отхвърляне на предлаганите 

промени в „Закона за БАН”.

Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:

проф. Стефан Лолов
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